
Informacja o pracy Miejskiego Ośrodka sportu  

i Rekreacji w tekście łatwym do czytania  

i rozumienia (ETR).

Gdzie jesteśmy?

Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Olecku zwany w skrócie MOSiR Olecko 

znajduje się w Olecku przy ulicy Park 1. 

Co robimy?

Kierujemy działalnością kilku obiektów sportowych.

Organizujemy wydarzenia sportowe. 

Organizujemy letni i zimowy wypoczynek dla dzieci. 

Prowadzimy zajęcia sportowe i rekreacyjne dla dzieci i młodzieży oraz osób 

dorosłych. 

Dzięki MOSiR ludzie mogą uprawiać sport, dbać o swoją kondycję i zdrowie.

Obiekty MOSiR Olecko to:

Hala widowiskowo-sportowa z pływalnią Lega, zwana dalej halą.  

Hala to miejsce, gdzie uprawia się różne sporty.

W hali jest pływalnia, gdzie możesz pływać w basenie sportowym lub

rekreacyjnym. 

W hali są też sauny. 

Sauna to miejsce, gdzie wypoczywa się w gorącym, wilgotnym 

pomieszczeniu.



To zdjęcie basenu rekreacyjnego na pływalni.

To zdjęcie wnętrza sauny.

W hali znajdują się również:

 boiska do siatkówki, 

 boiska do koszykówki, 

 boiska do piłki halowej, 

 stoły do tenisa stołowego, 

 ścianki wspinaczkowe, 

 sale do sportów walki,

 sale do squasha, 

 sale fitness, 

 siłownia.



MOSiR opiekuje się też innymi obiektami sportowymi zewnętrznymi, takimi 

jak boiska, stadion, korty tenisowe, kąpieliska (plaże), obozowisko i inne.

Na boiskach i stadionie możesz skorzystać z boiska do gry w piłkę nożną, 

piłkę ręczną, boiska do siatkówki plażowej.

To boisko do gry w piłkę nożną  

ze sztuczną trawą.

To zdjęcie stadionu. 

Na kortach tenisowych możesz grać w tenisa.



To zdjęcie kortów 

MOSiR ma kąpielisko miejskie, gdzie możesz latem korzystać z kilku 

obiektów:

 plaży, 

 kąpieliska, 

 boiska do siatkówki. 

 wypożyczalni sprzętu pływającego

To zdjęcie plaży zwanej Skocznia.



MOSiR opiekuje się terenami rekreacyjnymi pomiędzy ulicami Letnią  

i Sembrzyckiego. 

Są tam:

 plac zabaw, 

 skatepark, 

 tory do jazdy na rowerach, 

 tory do jazdy na rolkach, 

 siłownia na świeżym powietrzu

 piramida linowa.

To zdjęcie terenów rekreacyjnych.  

 

 

 



MOSiR ma pod opieką obozowisko i pole namiotowe. 

Można tu zanocować w namiocie. 

Są tu też miejsca, gdzie można przyjechać kamperem. 

Kamper to taki dom na kółkach, w którym można mieszkać i którym można 

podróżować.

To zdjęcie namiotów na obozowisku.

 

Kontakt z pracownikami MOSiR

Recepcja MOSiR Olecko jest czynna codziennie od poniedziałku do piątku  

w godz. 6:00-22:00. 

W weekendy i święta recepcja czynna jest od godz. 7:00 do 22:00.

Recepcja znajduje się przy wejściu na parterze hali. 

W recepcji możesz załatwić większość swoich spraw. 

Możesz do nas zadzwonić pod numer 87 520 20 48

Możesz wysłać e-mail na adres: sekretariat@mosir.olecko.pl

Możesz napisać pismo i wysłać je na adres: 

Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Olecku

ul. Park 1, 19-400 Olecko

Autor: Michał Ptaszyński

Konsultacja: Grzegorz Kmicic, Sandra Grabarz, Mariusz Filipowski.
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